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Abstract (en)
[origin: US2021162433A1] An electrostatic rotary sprayer for coating product including a spraying cup, a body and a drive turbine assembled in
the body and configured to rotate the spraying cup about an axis of rotation defined by the body. The sprayer also includes electrodes for charging
the coating product sprayed by the spraying cup, these electrodes being assembled on a ring attached on the body, and a skirt for discharging air
around the cup. An annular slit, supplied by a pressurized air flow circuit with pressurized air, is defined radially between the ring and the skirt, with
its outlet oriented toward the front of the sprayer.

Abstract (fr)
Ce projecteur électrostatique rotatif de produit de revétement comprend un bol de pulvérisation, un corps (102) et une turbine d'entrainement
montée dans le corps et configurée pour entrainer le bol de pulvérisation en rotation autour d'un axe de rotation (A100) défini par le corps Le
projecteur comprend également des électrodes (140) de charge du produit de revétement pulvérisé par le bol de pulvérisation, ces électrodes étant
montées sur une bague (160) rapportée sur le corps, et une jupe (124) d'éjection d'air autour du bol. Une fente annulaire (232), alimentée par un
circuit d'écoulement (F3) d'air sous pression, est définie radialement entre la bague (160) et la jupe (124) avec sa sortie (234) dirigée vers l'avant du
projecteur.
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